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DANIEL BLÜCHER

Daniel Blücher är Månadens alumn för
December 2023! 

Daniel är 27 år gammal och examinerade sig
2018 från Æ-programmet. Idag är han både

bosatt och arbetande i Göteborg men har växt
upp i Mellerud. Sedan fem år tillbaka har Daniel
jobbat på BRA Bygg och för nuvarande är hans

roll arbetsledare. 

Som nyexaminerad från AE ville jag plugga vidare på Entreprenörsskolan på Chalmers men där föll
jag tyvärr kort och hamnade på första reservplats. Efter några månader med jobbansökningar
hamnade jag på BRA Bygg i rollen som Entreprenadassistent. Entreprenadassistent var då en ny roll
som inte existerade innan jag började, men i korta sammanfattat så stöttade jag vår dåvarande Vice
VD med projektet Uni3 by Geely i projekteringsfasen. År 2020 börjande jag som arbetsledare på
samma projekt. Därefter hann jag med en kort sejour som platschef då vi byggde en ny Willysbutik i
Älvängen. Numera jobbar jag återigen som arbetsledare med fokus på installationer. Denna gång på
ett av våra projekt i Mölndal, nämligen det nya huvudkontoret för Mölnlycke Health Care på GoCo. 

Beskriv hur din väg efter examen sett ut, vad
för olika yrken har du jobbat med på vägen? 

2023

Vad tar du med dig från dina tidigare roller in i dina roll idag? 

I och med att jag fick möjligheten att starta min yrkeskarriär med en roll på projekteringssidan och
sedan flytta över till produktionen har jag fått med mig hela kedjan från tidigt skede till
överlämnande till beställaren. 

Vad äter du helst till frukost?
 Hotellfrukost och allt vad det innebär

Favoritartist? Coldplay

Vad gör du helst en lördagskväll? Käkar
på någon riktigt bra restaurang med
antingen familj eller vänner

Kvällsmänniska eller morgonmänniska?
 När jag väl vaknat till liv, morgon!

Någon sport som intresserar dig lite
extra? Golf



Dina bästa tips
inför

yrkeslivet? 

Att vara
samarbetsvillig och
lösningsorienterad.
Oavsett roll efter
examen så kommer
man ställas inför
utmaningar. 

Att hitta lösningar i
stället för problem
kommer ta dig
långt. Inte bara för
att du kommer få
saker gjort utan
personer
runtomkring
kommer att dra sig
till att få jobba med
dig! 

https://www.linkedin.com/in/daniel-blücher-björkstål/

Vad är du extra stolt över som du hittills gjort i ditt
arbetsliv? 

Att få vara en del av att skapa värdefulla byggnader! Under mitt
relativt korta yrkesliv har jag varit en del av de team som byggt nya
huvudkontor för bilmärket Lynk & Co, deras systerbolag Geely
Design, den världsledande leverantören av medicinska lösningar
Mölnlycke Health Care samt en ny matbutik för Willys. Alla
byggnader med en tydlig funktion och kommer bidra till samhället
och regionen i många många år framöver. 

Utöver det så har jag även fått möjligheten att leda utvecklingen av
digitala verktyg i vår organisation, främst i produktionen men även i
projekteringen. 

Hur tycker du att man ska tänka angående den
pågående krisen i bygg- och fastighetsbranschen? Vad
spår du om framtiden? 

Dessvärre är det inte längre guld och gröna skogar på samma sätt
som det var för 5 år sedan då jag tog examen. Jag anser verkligen att
man som enskild person ska göra det man kan trots att det råder
mycket negativitet i branschen. Läget blir inte bättre för att man själv
är negativ, men det kommer att vända. Gör det där lilla extra, hjälp
någon som du i vanliga fall inte hade prioriterat. Det är nu det är läge
att skaffa långsiktiga kontakter som kommer finnas där även då vinden
blåser i ryggen och inte ansiktet. 

Som många säkert känner igen sig i så blir man verkligen spindeln i
nätet efter 3 år på AE. Man lär sig prata och förstå samtliga i branschen.
Man blir kanske inte nödvändigtvis en expert inom något visst område
men jobbar man (som jag) på ett företag där man är totalentreprenör,
är det av största vikt att man kan samordna alla yrkeskategorier. 

Vad tycker du i helhet om Æ som utbildning? Vad är
det viktigaste att ta med sig? 

Tiden på AE var fantastisk. Jag gillade verkligen variationen av kurser
ihop med att vi var en lagom stor klass. De flesta av mina gamla kursare
har man på ett eller annat sätt träffat på i arbetslivet vilket alltid är skoj! 

Hur var din tid på Æ? Är det något speciellt du har nytta av
idag?


